
PROTOKÓŁ Nr IV/2015

z  obrad  IV  sesji  Rady  Miejskiej  w  Dzierzgoniu,  która  odbyła  się  w  dniu  5  lutego  2015  r.
w sali narad Urzędu Miejskiego w Dzierzgoniu.

Ad punktu 1 porządku obrad 

Wiceprzewodniczący Rady – Ryszard Świder o godz. 15:30 otworzył IV sesję Rady Miej-
skiej w Dzierzgoniu i po powitaniu gości zaproszonych i radnych oświadczył, iż zgodnie z listą
obecności w sesji uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15
osób stanowi quorum do podejmowania uchwał. 

W załączeniu lista obecności 
/załącznik nr 1/ 

Ponadto w sesji brali udział:

1. Elżbieta Domańska – Burmistrz Dzierzgonia
2. Mirosław Żywicki – Zastępca Burmistrza Dzierzgonia
3. Halina Redlin – Skarbnik Dzierzgonia
4. Danuta Komar-Bruniecka –  Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej

w Dzierzgoniu
5. Marian Zima – p.o. Kierownika RTIRiOŚ
6. Jerzy Sulim – Z-ca RTIRiOŚ
7. Wojciech Budziński – pracownik UM
8. Kazimierz Bieliński – Prezes Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji
9. Wiesława Tonkowicz – Prezes Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej
10. Wojciech Demko – Dyrektor DOK
11. Jolanta Szewczun – Przewodnicząca Rady Powiatu
12. Maciej Sarnowski – Kierownik Posterunku Policji w Dzierzgoniu
13. Barbara Koszewska – Dyrektor Tęczowego Przedszkola w Dzierzgoniu
14. Sławomir Erber – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dzierzgoniu
15. Dominika Kulik – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bruku
16. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli
17. Ewa Zaporowicz – mieszkanka Żuławki Sztumskiej
18. Henryk Zaporowicz – mieszkaniec Żuławki Sztumskiej
19. Pptk Waldemar Wuttka – Wojskowy Komendant Uzupełnień
20. Iwona Abrewczyńska – Arabasz – WKU Malbork
21. Krzysztof Czajkowski – WKU Malbork

W załączeniu listy obecności

/załącznik nr 2-3/
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Ad punktu 2 porządku obrad 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad, który Rada przyjęła
jednomyślnie:

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2) Przyjęcie porządku obrad.
3) Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 30 grudnia 2014 r.
4) Wręczenie medali „Za zasługi dla obronności kraju”.
5) Przedstawienie informacji z działalności Burmistrza Dzierzgonia w okresie między sesjami:

a) przedstawienie informacji 

b) dyskusja i przyjęcie informacji.

6) Wnioski i zapytania.

7) Rozpatrzenie informacji z działalności Posterunku Policji w zakresie zapewnienia bezpie-

czeństwa publicznego w gminie Dzierzgoń w 2014 r.:

a) przedstawienie informacji 

b) dyskusja i przyjęcie informacji.

8) Rozpatrzenie informacji z działalności Straży Miejskiej w Dzierzgoniu w 2014 r.

a) przedstawienie informacji 

b) dyskusja i przyjęcie informacji.

9) Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za I półrocze roku szkolne-

go 2014/2015:

a) przedstawienie informacji 

b) dyskusja i przyjęcie informacji.

10) Przedstawienie  sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszcze-
gólnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez jed-
nostkę samorządu terytorialnego:
a) przedstawienie sprawozdania, 

b) dyskusja i przyjęcie sprawozdania.

11) Rozpatrzenie  sprawozdania  z  działalności  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej

w Dzierzgoniu za 2014 r:

a) przedstawienie sprawozdania,

b) dyskusja i przyjęcie sprawozdania.

12) Rozpatrzenie skargi na działalność dyrektora Szkoły Podstawowej im. Tysiąclecia Państwa

Polskiego w Dzierzgoniu:

a) przedstawienie projektu uchwały 

b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,

c) dyskusja i podjęcie uchwały.
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13) Przyjęcie Programu Usuwania Wyrobów Zawierających Azbest dla Gminy Dzierzgoń  na

lata 2014 – 2032: 

a) przedstawienie projektu uchwały 

b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,

c) dyskusja i podjęcie uchwały.

14) Uchwalenie Statutu Gminy:

a) przedstawienie projektu uchwały 

b) stanowisko Komisji Statutowej Rady Miejskiej,

c) dyskusja i podjęcie uchwały.

15) Odpowiedzi na wnioski i zapytania.
16) Wolne wnioski.
17) Komunikaty Przewodniczącego Rady.
18) Zamknięcie sesji.

Ad punktu 3 porządku obrad 

Wiceprzewodniczący Rady poddał  pod głosowanie  protokół  z   III  sesji Rady Miejskiej
w Dzierzgoniu z dnia 30 grudnia 2014 r., który Rada przyjęła jednomyślnie.

Ad punktu 4 porządku obrad

Wręczenie medali „Za zasługi dla obronności kraju”.

Mieszkańcom Gminy Dzierzgoń – Państwu Ewie i Henrykowi Zaporowicz zam. w Żuławce
Sztumskiej, wręczone zostały medale „Za zasługi dla obronności kraju”. Wręczenia medali dokonał
ppłk  Waldemar  Wuttka  z  Wojskowej  Komendy  Uzupełnień  w  Malborku,  a  także  Burmistrz
Dzierzgonia – Elżbieta Domańska oraz Wiceprzewodniczący Rady – Ryszard Świder.

Ad punktu 5 porządku obrad

Burmistrz –  Elżbieta Domańska przedstawiła ustną informację z działalności za okres
między sesjami, w której wymieniła:

1) Spotkanie noworoczne z mieszkańcami Dzierzgonia zorganizowane przez Dzierzgoński
Ośrodek Kultury w noc sylwestrową.

2) Spotkanie Rady Zatrudnienia w Powiatowym Urzędzie Pracy w Dzierzgoniu.
3) Spotkanie w Parku Technologicznym w Kwidzynie na temat odnawialnych źródeł energii.
4) Spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w Gdańsku na temat Miejskich Obszarów

Funkcjonalnych.
5) Spotkanie z p.o. Komendanta Powiatowej Komendy Policji w Sztumie.
6) Spotkanie z siostrami elżbietankami w sprawie organizacji uroczystości 70 rocznicy

męczeńskiej śmierci siostry Teodory Witkowskiej.
7) Udział w corocznej imprezie Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy zorganizowanej

w Nowinach i Dzierzgoniu.
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8) Podpisanie umowy z Marszałkiem Województwa Pomorskiego na budowę i wyposażenie
świetlicy w Jeziornie.

9) Podpisanie aneksów do umów z Marszałkiem Województwa Pomorskiego dotyczących
budowy chodników w Stanowie i budowy parkingów w Bągarcie.

10) Spotkanie z prezesem RPWiK w sprawie planowanych inwestycji na najbliższe cztery lata.
11) Spotkanie z dyrektorami szkół gminnych i przedszkola.
12) Spotkanie z przedstawicielami firmy INWAL w sprawie ferm wiatrowych.
13) Udział w posiedzeniu Młodzieżowej Rady Miejskiej Gminy Dzierzgoń.
14) Spotkanie ze strażakami Ochotniczej Straży Pożarnej w Bągarcie i Jasnej.
15) Spotkanie z przedstawicielami firmy ENERGA OŚWIETLENIE w sprawie umowy

o konserwację punktów oświetleniowych na terenie gminy.
16) Udział w STUDNIÓWCE w Zespole Szkół w Dzierzgoniu.
17) Spotkanie z prezes Samodzielnego Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej sp. z o.o.

w sprawie kursów autobusów do Jasnej i Żuławki Sztumskiej.
18) Udział w uroczystościach 70 rocznicy męczeńskiej śmierci siostry Teodory Witkowskiej.
19) Spotkanie w Starostwie Powiatowym na temat funkcjonowania szpitala w Sztumie.
20) Udział w Turnieju Samorządowym im. Lucjana Lewandowskiego w Mikołajkach

Pomorskich.
21) Spotkanie z wiceministrem rolnictwa w Sztumie.

Radny – Andrzej Pskiet zapytał o spotkanie, które odbyło się odnośnie drogi wojewódzkiej,
poprosił o wyjaśnienie?

Burmistrz odpowiedziała, że takie spotkanie było, ale zostało przeoczone. Poinformowała,
że w marcu odbędzie się debata o projekcie odnośnie przebudowy drogi 515. Wstępny plan będzie
przedstawiany na debacie. Będą konsultacje społeczne i wszystkie spostrzeżenia zostaną
uwzględnione i zaprezentowane mieszkańcom. Burmistrz poinformowała, że od osiedla
Westerplatte będą wycinane drzewa, na całym remontowanym odcinku będą to setki drzew.
Planowany jest też tam chodnik ze ścieżką rowerową. Także stacja paliw przy ul. Zawadzkiego
będzie przeniesiona a raczej budowana na nowo. To duża inwestycja, a konsultacje odbędą się już w
marcu. 

Radny – Andrzej Pskiet zapytał kto uczestniczył w tym spotkaniu?
Burmistrz odpowiedziała, że nikt nie brał udziału.
Radna – Emilia Tkacz zapytała, czy powstanie  rondo na Os. Westerplatte?
Burmistrz odpowiedziała,  że  były takie sugestie, są tam rozjazdy i to rondo nie byłoby

wymiarowe. Dodała, że to wszystko będzie analizowane.
Radny  –  Andrzej  Pskiet zgodził się z radną Emilią  Tkacz,  dodał,  że jest to miejsce

niebezpieczne i trzeba zrobić wszystko żeby powstało tam rondo.
Burmistrz poinformowała, że odbędzie debata i zrobione zostanie wszystko, by takie rondo

powstało.
Wiceprzewodniczący  Rady –  Ryszard  Świder zapytał o kwestię przeglądów inwestycji

i konserwacji, czy jest to zawarte w umowie?
Burmistrz odpowiedziała,  że  jest  to  w umowie i jest zawarty okres przeglądowy

gwarancyjny, takie są zapisy w umowie.
Radny  –  Andrzej  Pskiet zauważył,  że  Gmina  dużo płaci za konserwację  słupów

energetycznych, zaproponował ich wymianę?
Burmistrz  odpowiedziała,  że analizowana była umowa na oświetlenie, jest zapisane, że

Energa dokłada 50% do oświetlenia. Odjęliśmy decyzję o ustawieniu oświetlenia na Traugutta przy
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nowym bloku. Corocznie Energa będzie dostawiała nowe punkty świetlne, zgodnie z umową.
Radny  –  Mieczysław  Link  poinformował,  że  przy budynkach gospodarczych  w  Bruku

powinny być stawiane dodatkowe punkty oświetlenia. 
Burmistrz poinformowała, że przez wiele lat Energa nie dokładała dodatkowych punktów,

więc corocznie będą zamieszczane. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację z działalności Burmistrza
Dzierzgonia za okres między sesjami, którą Rada przyjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział
12 radnych.

Ad punktu 6 porządku obrad

Radny – Bogdan Toporkiewicz wspomniał o prośbie sołtysa Poliks, pana Bareckiego, który
składał wniosek o ustawienie wiaty przystankowej, czy jest ustawiona ta wiata?
Radny zapytał także o kupno gazowni, czy Gmina nie przystąpiła do przetargu? Zapytał również,
jakie są plany odnośnie remontu budynku straży pożarnej? Czy została podpisana umowa
z Solidusem?

Radny –  Andrzej Pskiet zapytał o skutki finansowe związane z zatrudnieniem Zastępcy
Burmistrza i Sekretarza. Zapytał także, czy zmieniono kancelarię prawną?

Radny – Grzegorz Murawski zapytał o możliwość ustawienia na kortach śmietnika i kabin
Toi – Toi.

Radna – Emilia Tkacz zapytała o konsekwencje w związku z pogryzieniami psów.

Ad punktu 7 porządku obrad

a) Informację z działalności Posterunku Policji w zakresie zapewnienia bezpieczeństwa publicznego
w gminie Dzierzgoń w 2014 r. przedstawił Kierownik Posterunku Policji w Dzierzgoniu –
przedstawił Kierownik Posterunku Policji w Dzierzgoniu – Maciej Sarnowski.

/załącznik nr 4/

b)
Radny – Andrzej Pskiet zapytał, ilu jest policjantów na etacie a jaki jest ich stan faktyczny?
Kierownik Posterunku odpowiedział, że służy 12 policjantów, podzielonych na 2 zespoły.

11 policjantów jest na chwilę obecną. 
Radny – Andrzej Pskiet zapytał, czy jest to ilość odpowiednia do zapewnienia całodobowej

ochrony?
Kierownik odpowiedział, że nie ma całodobowych dyżurów, odbywają się od 6 rano do 4

rano, w weekendy jest to 24 h, w niedziele jest przerwa od 6 rano do 12.
Radny – Andrzej Pskiet stwierdził,  że  trzeba się tym zająć,  podkreślił,  że docenia pracę

policjantów. Najważniejsze jest bezpieczeństwo mieszkańców.
Kierownik dodał, że robi wszystko żeby stan bezpieczeństwa był jak najlepszy 
Radny – Andrzej Pskiet poinformował, że Gmina dużo robi dla  poprawy bezpieczeństwa,

Straż Miejska bardzo wspomaga Policję, w ten sposób można wydłużyć służby, są to 2 dodatkowe
etaty.

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację z działalności Posterunku
Policji w zakresie zapewnienia bezpieczeństwa publicznego w gminie Dzierzgoń w 2014 r., którą
Rada przyjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 12 radnych.
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Ad punktu 8 porządku obrad

a) Rozpatrzenie informacji z działalności Straży Miejskiej w Dzierzgoniu w 2014 r. przedstawił Wi-

ceprzewodniczący Rady – Ryszard Świder.

/załącznik nr 5/

b)
Przewodniczący Osiedla  –  Henryk  Tutaj podkreślił,  że Straż Miejska musi się częściej

pojawiać na ulicy, muszą więcej chodzić, pilnować porządku.
Burmistrz poinformowała,  że  ustalając zakresy pracy, służby będą zamienne, jeśli jeden

Strażnik jest na Policji to ma chodzić, pełnić służbę w mieście, ma być widoczny i pilnować
porządku. Zawsze mamy jednego miejscowego Strażnika. Są też ustalone kwestie z Kierownikiem
Posterunku o patrolach policyjnych pieszych.

Radny – Mieczysław Link podziękował za Strażników Miejskich i Policjantów, zawsze są w
potrzebie.

Radny – Tomasz Przybilski zapytał, czy Straż Miejska jeździ własnymi autami, czy można
dopłacić im do paliwa?

Burmistrz  odpowiedziała,  że jeżeli służba jest łączona to jeżdżą radiowozami, a tak to
własnymi autami.

Radny – Andrzej Pskiet poruszył  problem z parkingami w Dzierzgoniu, dodał, że  nie ma
praktycznie parkingów. Na Os. Jagiełły pojazdy wzdłuż stoją nieprawidłowo. Parkingów na osiedlu
praktycznie nie ma. Jest też problem na ul Traugutta. Trzeba karać kierowców, ale z rozsądkiem.
Radny podziękował Policjantom i Straży Miejskiej. Radny zapytał  także o  wydarzenia mające
miejsce 29 stycznia, czy został zatrzymany sprawca?

Kierownik –  Maciej  Sarnowski  poinformował,  że  dorosły sprawca  jest  tymczasowo
aresztowany, a nieletni skierowany do ośrodka wychowawczego.

Kierownik odniósł się do parkingów, problem jest i Policjanci stosują  odpowiednie środki,
sytuacje się powtarzają, są notoryczne głównie koło przedszkola i Posterunku Policji. Na ulicy
Odrodzenia również jest problem, wjeżdżają kierowcy pojazdów dostawczych. Częste zmiany
pogody sprawiają ze jest to głównie niebezpieczne. Ludzi się każe a mija tydzień i znowu te same
osoby popełniają wykroczenie.
 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższą informację, którą Rada
przyjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 12 radnych.

Ad punktu 9 porządku obrad

a) Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za I półrocze roku szkolnego
2014/2015 przedstawili Dyrektorzy szkół gminnych i przedszkola.

/ załącznik od nr 6 do nr 10/

b)
Radny – Bogdan Toporkiewicz skupił się na kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej

w Tęczowym Przedszkolu, poinformował, że podczas kontroli zadał pytanie pani dyrektor jaki jest
największy problem, dyrektor przedszkola odpowiedziała, że największym problemem jest wadliwa
instalacja elektryczna, która nie wytrzymuje, gdy wszystkie urządzenia elektryczne są podłączone.
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Radny dodał, że suma ówczesnego kosztorysu to ok. 60 tys. zł. Poinformował, że Przedszkole ma
zgromadzone ok. 40 tys. zł.

Radny – Bogdan Toporkiewicz zgłosił  WNIOSEK FORMALNY, aby wspomóc finansowo
przedszkole i dołożyć do naprawy instalacji elektrycznej.

Wiceprzewodniczący Rady – Ryszard Świder zapytał Sekretarza czy można przegłosować
taki wniosek?

Sekretarz odpowiedział, że jest to kwestia pani Burmistrz i głosowanie nie ma żadnego
wpływu. Kompetencje Rady są inne, mieniem komunalnym zarządza Burmistrz.

Radny – Bogdan Toporkiewicz zapytał, czy może otrzymać  zapewnienie, że ten remont
zostanie przeprowadzony?

Skarbnik  poinformowała,  że  wpłynął wniosek pani Dyrektor  Przedszkola,  jest na to
przeznaczona konkretna kwota. Dodała, że Burmistrz może z rezerwy celowej przesunąć środki na
ten cel.

W związku z powyższym, radny Bogdan Toporkiewicz wycofał wniosek formalny.

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższą informację, którą Rada
przyjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 12 radnych.

Ad punktu 10 porządku obrad

a) Przedstawienie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez jednostkę samorządu
terytorialnego przedstawił Sekretarz – Mirosław Żywicki.

/załącznik nr 11/

b)
Sołtys – Henryk Barecki zapytał, czy płace które są w gminie Dzierzgoń są wszędzie takie

same czy inne?
Sekretarz poinformował, że wynagrodzenie jest zależne od wykształcenia i stopnia awansu

zawodowego. Dodał, że najwyższe wynagrodzenie otrzymuje nauczyciel dyplomowany z tytułem
magistra i wykształceniem pedagogicznym. Na wynagrodzenie składa się dodatek za wysługę lat,
nagrody i inne świadczenia. Przepisy odnośnie wynagradzania znajdują się w Karcie Nauczyciela.
Wszędzie nauczyciel o takim samym wykształceniu i stopniu awansu zawodowego otrzymuje takie
samo wynagrodzenie. To też zależy od wymiaru godzin, są też dodatki za nadgodziny.

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawione sprawozdanie,
które Rada przyjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 12 radnych.

Wiceprzewodniczący Rady o godz. 16.40 ogłosił 10 minut przerwy.

O godzinie 16.50 wznowiono obrady.
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Ad punktu 11 porządku obrad

a) Rozpatrzenie  sprawozdania  z  działalności  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej
w Dzierzgoniu za 2014 r. przedstawiła Dyrektor MOPS – Danuta Komar – Bruniecka.

/załącznik nr 12/

b)
Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawioną informację, którą Rada

przyjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 12 radnych.

Ad punktu 12 porządku obrad 

a) Rozpatrzenie skargi na działalność dyrektora Szkoły Podstawowej im. Tysiąclecia Państwa
Polskiego w Dzierzgoniu przedstawił Sekretarz – Mirosław Żywicki.

/załącznik nr 13/

Radny Andrzej Pskiet odczytał uzasadnienie o bezzasadności skargi, jako opinię Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu.

b) Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu
uznały skargę za bezzasadną.
Komisja Oświaty, Kultury, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego nie zajęła stanowiska
w sprawie skargi.

c) Dyskusji nie było. 
 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że w związku z tym, że 2 komisje zaopiniowały
skargę za bezzasadną, głosowanie odbyło się w pierwszej kolejności za uznaniem skargi za
bezzasadną.

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały i uznanie
skargi za bezzasadną. Uchwałę w sprawie  skargi na działalność dyrektora Szkoły Podstawowej im.
Tysiąclecia  Państwa  Polskiego  w  Dzierzgoniu Rada podjęła 9 głosami „za”  przy 3 głosach
„wstrzymujących się”. W głosowaniu brało udział 12 radnych.

 W załączeniu uchwała Nr IV/27/2015
/załącznik nr 14/

Ad punktu 13 porządku obrad 

a) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Usuwania Wyrobów Zawierających Azbest dla

Gminy Dzierzgoń na lata 2014 – 2032 przedstawił Wojciech Budziński. 

/załącznik nr 15/

b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.
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c) Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.

Uchwałę w sprawie  przyjęcia Programu Usuwania Wyrobów Zawierających Azbest dla Gminy
Dzierzgoń na lata 2014 – 2032 Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 12 radnych.

W załączeniu uchwała Nr IV/28/2015

/załącznik nr 16/

Ad punktu 14 porządku obrad

a) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy przedstawił Sekretarz - Mirosław Żywicki.

/załącznik nr 17/

b) Komisje Statutowa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały po uwzględnieniu
i wprowadzeniu zmian.

c) Dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Uchwałę

w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 12
radnych.

 W załączeniu uchwała Nr IV/29/2015

/załącznik nr 18/

Ad punktu 15 porządku obrad

Burmistrz poinformowała, że przystanki będą tam gdzie ich nie ma, zostały rozesłane zapy-
tania ofertowe, aura zimowa nie sprzyja temu by przystanki montować. Jeśli chodzi o budynek po
gazowni to byliśmy na spotkaniu, były oferty z wolnej ręki, chcieliśmy za 400 tys. kupić, ale mieli
jeszcze jednego oferenta, dostaliśmy informację, że 460 tys. zł została kwota zaproponowana przez
lokalnego przedsiębiorcę. Na tą chwile zostało zlecone badanie budynku obecnej Straży Pożarnej,
zaproponowaliśmy wstępny kosztorys remontu i będziemy prosić Radę o to, żeby przystąpić do ka-
pitalnego remontu budynku.  Spółka podjęła decyzję, że sprzedaje to wyższemu oferentowi. Jeśli
chodzi o umowę z Solidusem, to  umowa jest przygotowywana, analizowana z prawnikami. Do
chwili obecnej obowiązuje jeszcze stara umowa. Jeśli chodzi o skutki finansowe, to według proto-
kołu z sesji, zaznaczone jest, że zostaną przedstawione na sesji pisemnie. Burmistrz poinformowała,
że otrzymano 5 odpowiedzi na zapytanie ofertowe na obsługę prawną, wybrana została oferta za 2,5
tys. zł. Jeśli chodzi o kabiny Toi Toi, to przeanalizujemy, są to ważne kwestie.
Problem bezpańskich psów jest w umowie, Burmistrz poinformowała, że chce wydać Zarządzenie
aby dokonać spisu posiadanych psów. Podkreśliła, że opłaty za podatki od psów są bardzo małe,
podatki są niewielkie i zostanie uczulona na to Straż Miejska.
Na ostatniej z Komisji poproszono o odpowiedź na pytanie odnośnie kąpieliska Kuksy, Burmistrz
odczytała założenia projektu. Wymieniła  między  innymi  niezbędną  infrastrukturę, plac zabaw,
remont i konserwacja pomostu, monitoring, oczyszczenie plaży, powiększenie plaży, nasadzenie
drzew i krzewów, stworzenie miejsc rodzinnych, boisko do siatkówki.

Radny – Grzegorz Murawski zapytał czy działają kamery nad kąpieliskiem Kuksy?
Burmistrz  odpowiedziała,  że  poleciła kontrolę zgodnie z umową i wszystko ma być
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sprawdzone.
Radny – Rafał Żemojdzin stwierdził, że była informacja o rowerach wodnych, czy one były

nowe czy używane? Było też 15 ławeczek, których teraz nie ma, są to pytania od mieszkańców.
Burmistrz odpowiedziała, że komisja szczegółowo to sprawdzi.
Radna – Irena Dywan – podziękowała za autobusy w imieniu mieszkańców. Poprosiła także

o wykarczowanie zakrzaczeń na trasie Żuławka sztumska – Stalewo. Poinformowała także, że na
drodze gminnej z Żuławki Szt.  w stronę Komorowa i w 2 innych miejscach są zapadliska i nie
przepływa tam woda.

Burmistrz  poprosiła o złożenie pisemnych podań, wszystkie sprawy nagłe zostaną
przekazane do powiatu. Poprosiła Radnych i Sołtysów o złożenie takich informacji.

Radny – Mieczysław Link poinformował, że radni chcieliby uczestniczyć w spotkaniu ze
Starostą.

Burmistrz odpowiedziała, że chce najpierw spotkać się osobiście ze Starostą i zaprosić  na
następną sesję.

Radna – Wiesława Grzegowska poprosiła o ustalenie harmonogramów spotkania z radnymi.
Burmistrz poinformowała,  że  można coś takiego zrobić, jest pomieszczenie, można na

stronie umieścić takie informacje.

Ad punktu 16 porządku obrad 

Sołtys – Henryk Barecki w imieniu mieszkańców Litewek poprosił o ustawienie lampy 
hybrydowej na skrzyżowaniu na Kuksy, od strony zjazdu z drogi wojewódzkiej.

Burmistrz dodała, że jeśli chodzi o opłaty za psy, to określa to uchwała, jest to kwota 20 zł. 
Jeśli chodzi o lampy to nie składaliśmy jeszcze żadnego projektu.

Radny – Andrzej Pskiet poinformował, że każdy powinien mieć dostęp do informacji 
odnośnie wynagrodzenia Zastępcy Burmistrza i jakie to wprowadziło skutki finansowe.

Radny – Andrzej Pskiet odczytał z Rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie 
wynagrodzeń pracowników samorządowych, następujące stawki maksymalne jakie może otrzymać 
Zastępca Burmistrza:
4800 zł – wynagrodzenie zasadnicze, takie wynagrodzenie otrzymał Zastępca.
1760 zł – dodatek funkcyjny, maksymalny możliwy, taki otrzymał Zastępca.
656 zł – dodatek specjalny.
Dodatek za staż pracy w wysokości 20%, co daje kwotę 960 zł. Łącznie jest to kwota 8176 zł.

Radny -  Andrzej  Pskiet odczytał  jakie wynagrodzenie przysługuje Sekretarzowi wg regulaminu
wynagradzania:
4250 zł - wynagrodzenie zasadnicze,
1300 zł - dodatek funkcyjny,
850 zł - dodatek za staż pracy.
Razem daje to 6400 zł brutto.

Burmistrz poinformowała,  że  to  Burmistrz  podejmuje decyzje  i  że żadnych skutków
finansowych nie będzie, Gmina będzie się rozwijała i coraz lepiej funkcjonowała.

Radny – Andrzej Pskiet podkreślił, że decyzje które Burmistrz podejmuje są za daleko idące.
Zapytał,  czemu Zastępca ma  najwyższą stawkę. Dodał,  że jako Burmistrz  występuje  z głosem
doradczym, a Rada nadzoruje wszystkie działania.

Radny – Andrzej Pskiet podkreślił,  że radny ma prawo pytać. Dodał, że pani Burmistrz
miała prawo podjąć taką decyzję. Rada musi stać na straży finansów publicznych. Pani Burmistrz
ma czas na dobre zarządzanie urzędem.
Ad punktu 17 porządku obrad 
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Wiceprzewodniczący Rady odczytał następujące pisma:

Wniosek Mieszkańców Os. Nr 2 w Jeziornie.

/załącznik nr 15/

Wniosek pana Marka Kurkiewicza i Lecha Lepka w sprawie zmiany nazw ulic.

/załącznik nr 16 i nr 17/

Ad punktu 18 porządku obrad
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady – Ryszard Świder o godz.
17:40 zamknął IV sesję Rady Miejskiej w Dzierzgoniu.

Protokołowała:                                                                      Wiceprzewodniczący Rady

Monika Wójcik                      /-/ Ryszard Świder 
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